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ZAPYTANIE 

 

 

 W nawiązaniu do dokumentacji dotyczącej ekspertyz oraz protokołów z przeglądów 

technicznych wiaduktu przy ul. Władysława IV,  zwracam się z zapytaniem czy raporty z przeglądu 

były kierowane jedynie do ówczesnego Zarządu Dróg Miejskich, czy również do organów 

nadzorujących. W przesłanych dokumentach, oprócz roku 2018, brak jest danych na temat 

uzgodnień raportów przez pracownika oraz Dyrektora Zarządu Dróg jak również brak jest adnotacji, 

że takie raporty były przyjmowane przez Zleceniodawcę.  

W związku z tym, że w poszczególnych raportach od roku 2010 znalazły się zapisy 

dotyczące zaleceń, a w raporcie z roku 2018 notatka służbowa Kierownika Działu Eksploatacji 

Dróg wskazująca na konieczny remont kapitalny obiektu, proszę o udzielenie informacji czy                 

w okresie od 2010r. do 2020r. były wykonywane zalecenia wskazane przeglądach okresowych 

wiaduktu przy ul. Władysława IV. 

 

Biorąc pod uwagę zalecenia Rzeczoznawcy Budowlanego dokonującego przeglądów 

okresowych przedmiotowego wiaduktu oraz niedostateczną ocenę obiektu, proszę o informację czy 

Zarząd Dróg i Transportu  zwracał się pisemnie o zabezpieczenie środków w budżecie Miasta na 

wykonanie niezbędnych napraw czy też sporządzenia dokumentacji technicznej dotyczącej 

kapitalnego remontu wiaduktu.   
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